
ACCIDENT pe DN39, la Neptun:
Două  autoturisme  s-au
CIOCNIT! La fața locului se
deplasează salvatorii ISU
17 octombrie 2024 10:29

Un accident rutier a avut loc în
urmă cu puțin timp pe DN39, în zona
stațiunii Neptun.
Potrivit ISU Dobrogea, două autoturisme s-au ciocnit.

Intervin la fața locului paramedicii Secției Mangalia cu o
autospecială de stingere cu apă și spumă și o autospecială
pentru victime multiple.

UPDATE:
În accidentul rutier au fost implicate trei persoane care au
fost evaluate medical la fața locului, refuzând transportul la
spital.

FOTO cu rol ilustrativ
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Un hoț de telefoane a fost
prins după ce a „operat” pe
strada Luminii din Mangalia
17 octombrie 2024 10:29

Ieri, 16 octombrie, polițiștii din
cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul
Parchetului de pe lângă Judecătoria
Mangalia, au reținut, pentru 24 de
ore, un bărbat de 25 de ani.
Acesta  este  bănuit  de  săvârșirea  infracțiunii  de  furt
calificat.

Astfel, la data de 12 octombrie, bărbatul ar fi sustras un
telefon mobil dintr-un autoturism parcat pe strada Luminii.

Bunul a fost recuperat și restituit persoanei vătămate.

Bărbatul  a  fost  reținut,  pentru  24  de  ore,  condus  și
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încarcerat în Centrul de Reținere și Arestare Preventivă al
Inspectoratului de Poliție Județean Constanța.

Astăzi, 17 octombrie, va fi prezentat procurorului de caz din
cadrul  Parchetului  de  pe  lângă  Judecătoria  Mangalia,  cu
propunere legală.

Pe aceeași temă:

Hoț specializat în furturile din locuințe, ARESTAT. A sustras
bani și bijuterii în valoare de 100.000 de lei

Razii  cu  mascații  în
Techirghiol  și  Constanța:
Sunt  vizați  traficanți  de
droguri de mare risc
17 octombrie 2024 10:29

La  data  de  16  octombrie  2024,
polițiștii Brigăzii de Combatere a
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Criminalității  Organizate
Constanța,  împreună  cu  procurorii
Direcției  de  Investigare  a
Infracțiunilor  de  Criminalitate
Organizată și Terorism –  Serviciul
Teritorial  Constanța,  Biroul  de
Combatere a Traficului de Droguri,
efectuează  patru  percheziții
domiciliare,  în  municipiul
Constanța  și  localitatea
Techirghiol, în două cauze privind
săvârșirea  infracțiunii  de  trafic
de droguri de mare risc.
Din actele de urmărire penală efectuate în cadrul primului
dosar penal a rezultat că, în perioada februarie – octombrie
2024,  trei persoane, cu vârste de 45, 48 și 62 de ani, ar fi
deținut și vândut în mod repetat, droguri de mare risc (ADB –
BUTINACA), cu sume între 150 și 200 de ei.

Cercetările efectuate în cea de-a doua cauză, au relevat că,
în intervalul februarie – martie 2024, o persoană, de 44 de
ani, ar fi vândut, în mod repetat, comprimate și fragmente de
comprimate ecstasy (drog de mare risc).

Audierile se vor desfășura la sediul Direcției de Investigare
a Infracțiunilor de Criminalitate Organizată și Terorism –
Serviciul  Teritorial  Constanța,  Biroul  de  Combatere  a
Traficului  de  Droguri.

Acțiunea  beneficiază  de  sprijinul  jandarmilor  din  cadrul



Grupării Mobile de Jandarmi Constanța.

Sute  de  cutii  cu
anabolizante,  descoperite  la
PTF Negru Vodă: Erau ascunse
într-o  autoutilitară  condusă
de un bulgar
17 octombrie 2024 10:29

Poliţiştii de frontieră din cadrul
Gărzii  de  Coastă  au  depistat  în
Punctul  de  Trecere  a  Frontierei
Negru Vodă, un cetățean bulgar care
transporta  cu  ajutorul  unei
autoutilitare, substanțe dopante cu
grad mare de risc, fără autorizație
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emisă de autoritățile competente.
În data de 15.10.2024, polițiștii de frontieră din cadrul
Punctului  de  Trecere  a  Frontierei  Negru  Vodă  au  efectuat
controlul specific de intrare în țară asupra unui autovehicul
înmatriculat în Bulgaria, condus de un cetățean bulgar, în
vârstă de 43 de ani.

În compartimentul marfă a fost descoperită, sub o pătură, o
cutie de carton în care se aflau 354 cutii ce păreau a fi
medicamente, fără alte documente de însoțire.

În urma verificărilor efectuate, s-a constatat faptul că în
conținutul acestora se află substanțe dopante, conform anexei
1 și 2 din Legea nr 104/2008, privind prevenirea și combaterea
producerii și traficului ilicit de substanțe dopante.

În  cauză,  polițiștii  de  frontieră,  sub  coordonarea
procurorilor din cadrul Parchetului de pe lângă Judecătoria
Mangalia,  efectuează  cercetări  sub  aspectul  săvârșirii
infracțiunii de introducerea în țară a substanțelor dopante cu
grad mare de risc, fără autorizație emisă de autoritățile
competente, substanțele urmând a fi expertizate.

Direcția  Asistență  Socială
ANGAJEAZĂ:  Sunt  scoase  la
concurs  două  posturi  de
bucătari
17 octombrie 2024 10:29
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Primăria  Municipiului  Mangalia  –
Direcția  Asistență  Socială,
organizează  concurs  de  recrutare
pentru ocuparea a două posturi de
bucătar la Căminul de Bătrâni.
Condiții specifice pentru înscrierea la concurs:

studii  generale  sau  medii  absolvite  cu  diplomă  de1.
bacalaureat, calificare bucătar
vechime în muncă – minim 6 luni2.

Calendarul de desfășurare a concursului:
Depunere dosare: 15.10.2024 – 28.10.2024 ora 16,00
Proba  practică  –  05.11.2024  ora  7,00  la  Căminul  de
Bătrâni la sediul din b-dul 1 Decembrie 1918 nr. 30
Interviul: 11.11.2024 ora 09,00 la Căminul de Bătrâni la
sediul din b-dul 1 Decembrie 1918 nr. 30
Afișare rezultate finale: 15.11.2024

Dosarele de înscriere la concurs se depun în termen de 10 zile
lucrătoare  de  la  data  afișării  anunțului,  respectiv  în
perioada 15.10.2024 – 28.10.2024 ora 16,00 la sediul Primăriei
Municipiului Mangalia din Şos. Constanţei nr. 13.

Date  de  contact:  telefon  0241/751060,  int.  222,  fax:
0241/755606,  e-mail:  resurseumane@primaria.mangalia.ro,
persoană  de  contact:  Petrescu  Florentina,  consilier  –



Serviciul  Resurse  Umane,  Salarizare.

Ședință  extraordinară  la
Pecineaga: Iată ce vor vota
consilierii locali
17 octombrie 2024 10:29

Consiliul  Local  al  Comunei
Pecineaga este convocat în ședință
extraordinară care va avea loc pe
data de 17 octombrie 2024 ora 09:00
în  sala  de  ședințe  din  Primăria
Pecineaga,  situată  în  Pecineaga,
str.  Șoseaua  Ștefan  Cel  Mare  nr.
61, cu proiectul ordinii de zi:
16.10.2024.Anunt sedinta
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OFICIAL de la IPJ Constanța:
Cum a avut loc accidentul de
lângă  Agigea,  în  care  au
murit două tinere
17 octombrie 2024 10:29

La data de 16 octombrie 2024, în
jurul  orei  00.20,  polițiștii  din
cadrul  Serviciului  de  Siguranță
Rutieră Constanța au fost sesizați
cu  privire  la  producerea  unui
accident rutier, pe DN38, în afara
localității Agigea.
Conform primelor cercetări, polițiștii au stabilit faptul că
în accidentul rutier au fost implicat două autoturisme.

În urma impactului, două femei, de 21, respectiv 28 de ani, au
decedat,  una  dintre  victime  aflându-se  la  volanului  unuia
dintre vehicule.
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Celălalt conducător auto, un bărbat, de 45 de ani, a fost
testat  cu  aparatul  etilotest,  rezultatul  fiind  1,07  mg/l
alcool pur în aerul expirat. Totodată, polițiștii au testat
persoana în cauză cu aparatul din dotare, rezultatul fiind
negativ pentru prezența unor substanțe susceptibile a avea
efecte psihoactive.

Acesta a fost condus la o unitate medicală pentru recoltarea
de probe biologice, în vederea stabilirii cu exactitate a
alcoolemiei în sânge.

Pe aceeași temă:

GROAZNIC accident rutier între Agigea și Techirghiol: Două
tinere au MURIT după ce un șofer beat a intrat în mașina lor

GROAZNIC  accident  rutier
între Agigea și Techirghiol:
Două tinere au MURIT după ce
un  șofer  beat  a  intrat  în
mașina lor
17 octombrie 2024 10:29
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Un teribil accident de circulație a
avut loc, azi noapte, între Agigea
și Techirghiol. La fața locului au
venit mai multe ambulanțe ale ISU
Dobrogea și SAJ.
Două tinere de 21 și, respectiv, 28 de ani au fost ucise de un
șofer beat.

Acesta ar fi intrat cu mașina în autoturismul victimelor,
condus de tânăra de 28 de ani.

Mașina a intrat apoi direct într-un tir.

Cele două victime nu au avut nicio șansă. Au fost declarate
decedate la fața locului de către medici.

Primarul  Cristian  Radu  a
găsit soluția să nu mai audă
glasul  cetățenilor  din
Mangalia: A convocat ședință
de consiliu ONLINE
17 octombrie 2024 10:29
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Pentru că nu i-au ieșit cărțile așa
cum ar fi dorit la ultima ședință a
consiliului  local,  când  vocea
cetățenilor  a  „acoperit”  votul
robotizat  și  obedient  al
consilierilor PNL și Pro România,
iar  întâlnirea  s-a  suspendat,
primarul  Cristian  Radu  a  urmat
exemplul  „fratelui”  de  la
Constanța, Virgil Chițac: a trecut
cu arme și bagaje în… online.
Așa se face că primarul a convocat, pentru 21 octombrie, o
nouă ședință, cu un convocator identic, dar fără cetățenii
care să îi zdruncine, din nou, nervii înlocuitorului său la
ședințe, viceprimarul Dragoș Angelescu.

Ședința de consiliu va fi EXCLUSIV în online.



Iată și convocatorul:

Convocator ședința ordinară

Primarul  Daniel  Gheorghe
Georgescu a intrat în cursa
pentru Camera Deputaților: Ce
mesaj  le-a  transmis
locuitorilor comunei
17 octombrie 2024 10:29
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Primarul  comunei  Limanu  deschide
lista PSD Constanța pentru Camera
Deputaților.  Pe  pagina  de
socializare,  edilul  din  sudul
litoralului a transmis locuitorilor
comunei:
„Sunt onorat, azi, să fiu desemnat oficial candidatul echipei
PSD  Judetul  Constanta  pentru  un  mandat  de  deputat,  în
Parlamentul României. Locul 1 pe lista PSD Județul Constanța
la Camera Deputaților este o responsabilitate mare, dar este
în primul rând o recunoaștere pentru VOI, pentru locuitorii
din comuna noastră și din sudul județului Constanța!

Vom  fi  împreună  în  continuare,  dar  la  un  nivel  mult  mai
ridicat. Cu mize mult mai mari. Dar voi rămâne și alături de
comunitatea noastră Limanu, 2 Mai, Vama Veche și Hagieni!

Am venit la primărie cu un mesaj simplu de care m-am ținut 8
ani: Se poate! Am arătat că o comună poate avea standardul de
viață dintr-un oraș, dacă îți propui cu adevărat. Este un crez
și ceva ce am realizat doar împreună cu VOI. Și pentru asta,
vă mulțumesc de încredere!

Am de gând să mă țin cu dinții și mai departe de acest crez,
în  Parlament.  Vreau  să  arătăm  că  Se  poate  să  creștem  și
nivelul  de  trai  și  condițiile  de  viață  din  tot  județul
Constanța. Înainte de toate, mereu, trebuie să fie oamenii!



Vă asigur că toate proiectele începute sau în lucru din comună
vor  fi  continuate  de  către  echipa  pe  care  am  creat-o  la
primărie  –  Echipa  „Se  Poate”,  adică  Echipa  PSD.  Sunt
proiectele pe care deja le vedeți: asfaltări, noua creșă, noua
grădiniță, complexul sportiv și multe altele.

Acum urmează alegerile și vă chem să fiți alături de mine și
de echipa care mereu a susținut proiectele noastre: echipa PSD
Constanța  și  candidatul  nostru  la  prezidențiale,  Marcel
Ciolacu.

Constanța, la fel ca și România, trebuie să meargă pe un drum
sigur! Iar acest drum este drumul echipei PSD!”

Un bărbat din Sibiu, angajat
la un restaurant din Olimp,
este de NEGĂSIT: L-ați văzut?
17 octombrie 2024 10:29

La data de 14 octombrie 2024, polițiștii
din cadrul Secției 1 de Poliție Neptun au
fost  sesizați  de  către  un  bărbat  cu
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privire  la  faptul  că,  din  data  de  30
august 2024, nu l-a mai putut contacta pe
fratele său, Nicolae Trăznea, de 32 ani,
din județul Sibiu.
La data de 15 august a.c., acesta a plecat, în mod voluntar,
de pe raza stațiunii Olimp, județul Constanța, unde presta
servicii într-un restaurant.

Nicolae Trăznea are 1,75 m înălțime, 65 de kilograme, păr
șaten, ochi căprui, față ovală, constituție atletică.

Nu se cunosc obiectele de îmbrăcăminte pe care le purta la
data plecării voluntare.

Cetăţenii care pot furniza orice informaţii în legătură cu
această persoană sunt rugaţi să contacteze numărul unic pentru
apeluri  de  urgență  112  sau  Dispeceratul  I.P.J.  Constanța,
tel. 0241.611.364.

Iată cine sunt candidații PSD
Constanța pentru Senat
17 octombrie 2024 10:29
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PSD  Constanța  a  depus,  astăzi,
listele  pentru  Parlamentul
României.
Iată cine sunt candidații pentru Senat:

Nr.
crt.

Nume Prenume Ocupația3 Profesia4

Apartenența
politică a

candidaților5

1. STROE FELIX SENATOR INGINER PSD

2. BRĂILOIU TIT-LIVIU JURIST JURIST PSD

3. GRASA CĂTĂLIN-NICOLAE MEDIC MEDIC PSD

4. MEVLIT GENC ADMINISTRATOR ECONOMIST PSD

5. MARĂ LILIANA
ADMINISTRATOR

PUBLIC
ECONOMIST PSD

6. NICOLAE IRINELA
INSPECTOR
ȘCOLAR

PROFESOR PSD

7. DOBRESCU ROXANA-CONSUELA
CONSILIER
JURIDIC

JURIST PSD

 

Iată cine sunt candidații PSD
Constanța  pentru  Camera
Deputaților
17 octombrie 2024 10:29
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PSD  Constanța  a  depus,  astăzi,
listele  pentru  Parlamentul
României.
Iată cine sunt candidații pentru Camera Deputaților.

Nr.
crt.

Nume Prenume Ocupația3 Profesia4

Apartenența
politică a

candidaților5

1. GEORGESCU GHEORGHE-DANIEL PRIMAR ECONOMIST PSD

2. MATICHESCU MIRELA-FLORENȚA MANAGER ECONOMIST PSD

3. DUMITRACHE ILEANA-CRISTINA DEPUTAT ECONOMIST PSD

4. MARTIN EDUARD-STELIAN DEPUTAT JURIST PSD

5. TATU DANIEL-GIGI
INGINER
AGRONOM

INGINER
AGRONOM

PSD

6. MIȘA GEORGE-SILVIAN
MEMBRU C.A.
OIL TERMINAL

S.A.
ECONOMIST PSD

7. TANASĂ NECULAI DIRECTOR INGINER PSD

8. RĂSĂUȚEANU COSTIN-IOAN CONSILIER ECONOMIST PSD

9. CARTALI GHEORGHE ANTREPRENOR JURIST PSD

10. NOVAC ANDREI
SECRETAR DE

STAT
LECTOR

UNIVERSITAR
PSD

11. TUDOR DANIEL ANTREPRENOR JURIST PSD

12. IVAȘCU MARINELA-GELA DIRECTOR PROFESOR PSD

13. PAPAZIAN CRISTINA MANAGER ECONOMIST PSD

14. LASCU NICOLAE DIRECTOR ECONOMIST PSD

 



 

 

(VIDEO)  Primăria  Mangalia,
instituție  privată?  S-a
deschis  dosar  penal  celor
care au îndrăznit să intre în
primăria lui Cristian Radu
17 octombrie 2024 10:29

Ieri, mai mulți reprezentanți AUR,
au  avut  îndrăzneala  să  intre  în
instituția  PUBLICĂ  a  lui  Radu
Cristian. Aceștia au fost primiți
în biroul secretarei municipiului,
dorind să afle motivele pentru care
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aceasta  preferat  să  lase  la
latitudinea  Judecătoriei  Mangalia
validarea noilor consilieri.
A urmat un întreg tărăboi, stârnit prin apariția bruscă, în
același birou, a lui Cristian Radu, supărat că cetățeni ai
orașului au tupeul să intre „în instituția publică” de capul
lor, fără să se înscrie în audiențe.

Din  nou,  primarul  urbei  a  invocat  vechea  lui  marotă:  că
persoanele cu pricina ar fi putut avea… arme în genți sau că
ar putea fi agresat.

Asta, în ciuda faptului că oamenii veniseră pașnic, să pună o
simplă întrebare și printre ei se aflau avocați și juriști.

Cum  conflictul  a  degenerat  încet,  încet,  Cristian  Radu  a
apelat 112, pentru a-i evacua pe membrii AUR din primărie.
Polițistul venit la fața locului, dar și polițiștii locali, nu
au  găsit  niciun  indiciu  că  ar  fi  fost  vorba  despre  o
infracțiune, ceea ce se poate vedea și în filmarea celor de la
AUR.

Cu toate acestea, IPJ Constanța a anunțat, azi, că: „Urmare a
sesizării din data de 14 octombrie a.c., cu privire la faptul
că mai multe persoane ar fi pătruns în sediul unei instituții
publice,  din  municipiul  Mangalia,  și  ar  fi  refuzat  să-l
părăsească,  polițiștii  din  cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia efectuează cercetări în cadrul unui dosar penal sub
aspectul  săvârșirii  infracțiunii  de  violarea  sediului
profesional.

Precizăm faptul că, până la acest moment, nu au fost aplicate
sancțiuni contravenționale”.



Un mangaliot de 19 ani a fost
prins conducând în zig-zag pe
Șoseaua  Constanței:  Nu  avea
permis  și  furase
autovehiculul
17 octombrie 2024 10:29

Ieri,  14octombrie,  în  jurul  orei
14.20,  polițiști  din  cadrul
Biroului  de  Siguranță  Rutieră
Mangalia au identificat un tânăr,
de  19  ani,  în  timp  ce  conducea
sinuos  o  motocicletă,  pe  Șoseaua
Constanței din muncipiul Mangalia.
Polițiștii au efectuat semnal regulamentar de oprire, însă
tânărul nu s-a conformat, astfel a fost urmărit de polițiști,
acesta fiind oprit și imobilizat pe strada Țepeș Vodă.

Din primele cercetări, a rezultat că acesta nu deține permis
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de conducere pentru nicio categorie de vehicule. Totodată,
polițiștii au stabilit că tânărul ar fi sustras motocicleta,
în scop de folosință, unui bărbat de 39 de ani, care ar fi
uitat cheile în contact.

Persoana în cauză a fost testată cu aparatul etilotest și cel
din dotare, rezultatele fiind negative pentru ambele testări.

Judecătorul Gabriela Iancu i-
a validat pe TOȚI consilierii
noi ai Mangaliei: AUR și USR
au  obținut  recunoașterea
OFICIALĂ a mandatelor
17 octombrie 2024 10:29

Judecătoria  Mangalia  i-a  validat,
în urmă cu câteva minute, pe TOȚI
noii consilieri locali.
Iată minuta magistraților de astăzi:

Tip solutie: Admite in parte cererea
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Admite în parte cererea formulată de Secretarul general al
Municipiului  Mangalia,  judeţul  Constanţa.  Dispune  validarea
mandatelor consilierilor locali GRIGUŢA NICOLETA, membru al
Partidului Naţional Liberal, ALI LEILA, membru al Partidului
Naţional Liberal, ANDREI DANIEL-SORIN, membru al Partidului
Naţional  Liberal,  ANGELESCU  DRAGOŞ,  membru  al  Partidului
Naţional Liberal, FOLEANU PAUL – FLORIN, membru al Partidului
Social Democrat, TANASĂ NECULAI, membru al Partidului Social
Democrat, CERCHEZ ELENA, membru al Partidului Social Democrat,
IORGUŞ ZANFIR, membru al Partidului Social Democrat, BĂDICĂ
VICTOR, membru al Partidului Social Democrat, MURAD MOHAMMAD,
membru al Partidului Alianţa pentru Unirea Românilor, LEFTER
DAN-NICOLAE,  membru  al  Partidului  Alianţa  pentru  Unirea
Românilor, TRUŞCĂ COSMIN-VASILE, membru al Partidului Alianţa
pentru  Unirea  Românilor,  MOROIANU  NICOLAE,  membru  al
Partidului Alianţa pentru Unirea Românilor, ABDUREFI SEMIRAN,
membru al Partidului Uniunea Salvați Romania, şi VIŞA LUCIAN-
IONEL, membru al Partidului Uniunea Salva?i Romania, declaraţi
aleşi  în  funcţia  de  consilieri  locali  ai  Municipiului
Mangalia,  jud.  Constanţa  conform  rezultatului  alegerilor
locale din data de 09.06.2024. Dispune invalidarea mandatelor
de consilier local pentru numiţii RADU CRISTIAN, candidat al
Partidului  Naţional  Liberal,  BROASCĂ  TRAIAN,  candidat  al
Partidului  Naţional  Liberal,  VĂRGATU  ADRIAN,  candidat  al
Partidului Naţional Liberal, şi UNGUREAN IOAN, candidat al
Partidului Naţional Liberal. Respinge ca nefondată cererea de
invalidare a mandatelor de consilieri locali pentru numiţii
Murad  Mohammad,  Lefter  Dan-Nicolae,  Truşcă  Cosmin-Vasile,
Moroianu  Nicolae,  Abdurefi  Semiran  şi  Vişa  Lucian-Ionel.
Respinge ca inadmisibilă cererea de intervenţie în interes
propriu  formulată  de  Partidul  Naţional  Liberal-Organizaţia
Locală  Mangalia.  Prezenta  încheiere  se  comunică  de  îndată
Prefectului  Judeţului  Constanţa  şi  Secretarului  general  al
Municipiului Mangalia, jud. Constanţa. Cu drept de apel la
Tribunalul Constanţa, pentru cei interesaţi, în termen de 3
zile. Pronunţată astăzi, 15.10.2024, prin punerea solu?iei la
dispozi?ia  persoanelor  interesate  prin  mijlocirea  grefei



instan?ei.
Document: Hotarâre cameră consiliu  3689/2024  15.10.2024

ANGAJĂRI  la  Spitalul
Municipal  Mangalia:  Sunt
scoase  la  concurs  posturile
de  brancardier  și  asistent
medical
17 octombrie 2024 10:29

Spitalul  Municipal  Mangalia
organizează concurs pentru ocuparea
pe  perioadă  a  unui  post  temporar
vacant  de  brancardier  –  Secția
Medicină internă și a unui post de
asistent medical.
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Conditii  specifice  pentru  ocuparea
postului de brancardier:
a) școală generală;

b) nu se solicită vechime în muncă sau specialitate.

Calendarul concursului:

Dosarele de concurs se depun la Biroul resurse umane
până la data de 18.10.2024, inclusiv, în intervalul orar
11.00-13.00.
Proba scrisă se va desfășura în data de 28.10.2024, ora
10.00, la Pavilionul administrativ.
Proba interviu se va desfășura în data de 31.10.2024,
ora  și  locul  desfășurării  se  vor  comunica  odată  cu
rezultatul probei scrise. La proba interviu vor putea
participa  numai  candidații  declarați  admiși  la  proba
scrisă.

Totodată, Spitalul Municipal Mangalia organizează un concurs
pentru ocuparea pe perioadă nedeterminată a unui post vacant
asistent medical debutant, specialitatea laborator (PL).

Conditii  specifice  pentru  ocuparea
postului de asistent medical:

diploma de școală sanitară postliceală sau echivalentă
sau  diploma  de  studii  postliceale  prin  echivalare,
conforn Hotărârii Guvernului nr. 797/1997;
nu se solicită vechime în muncă sau specialitate .

Calendarul concursului :

Dosarele de concurs se depun la Biroul resurse umane
până la data de 25.10.2024, inclusiv, în intervalul orar
11.00-13.00.
Proba scrisă se va desfășura în data de 04.11.2024, ora
09.00, la Pavilionul administrativ.



Proba interviu se va desfășura în data de 07.11.2024,
ora  și  locul  desfășurării  se  vor  comunica  odată  cu
0rezultatul probei scrise. La proba interviu vor putea
participa  numai  candidații  declarați  admiși  la  proba
scrisă.

Relații  suplimentare  se  pot  obține  la  sediul  Spitalului
Municipal  Mangalia  din  str.Carol  Davila  nr.3  și  la
tel.0241752260.

Traficul  feroviar  spre
litoral este BLOCAT: O femeie
a fost lovită de tren lângă
gara Basarabi
17 octombrie 2024 10:29

Reprezentanții  CFR  anunță  că,  la
ora 10:36 mecanicul trenului 1583,
care circula pe relația București
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Nord – Constanța, a comunicat că pe
Firul  1  Murfatlar  –  Valul  lui
Traian  la  km  208+500  a  lovit  o
persoană.
Traficul este oprit.

Victima, o femeie de circa 80 de ani, a decedat pe loc.

Sunt afectate trenurile 1583 +50′, 5820 +7′, 8001 +15′.

Atenție,  din  cauza  unei
avarii  a  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  în
mai  multe  cartiere  ale
Constanței
17 octombrie 2024 10:29

Echipele  RAJA  intervin  pentru
remedierea  unei  avarii  survenite
astăzi  –  15  octombrie  2024,  pe
conducta de alimentare cu apă, cu
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diametrul  de  600  mm,  de  pe  bd.
Tomis, din municipiul Constanța.
În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, s-a impus
sistarea  furnizării  apei  potabile  din  sursa  Cișmea,  în
intervalul orar 10:45 – 16:00.

În acest timp, sunt afectați de lipsa apei consumatorii din
perimetrul  delimitat  de  străzile:  bd.  Aurel  Vlaicu  –  bd.
Alexandru Lăpușneanu – Soveja – Ștefăniță Vodă – bd. Aurel
Vlaicu (inclusiv bd. Tomis), precum și cei de pe bd. Alexandru
Lăpușneanu,  între  str.  Soveja  și  str.  Nicolae  Iorga,  cu
străzile adiacente și punctele termice aferente.

„Ne  cerem  scuze  pentru  neplăcerile  create  abonaților  din
zonele  afectate,  pe  care  îi  asigurăm  că  echipele  de
intervenție  vor  face  tot  posibilul  pentru  finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei în cel mai scurt timp”,
au transmis reprezentanții RAJA.

Atenție,  se  oprește  apa  în
zona Inel II din Constanța!
17 octombrie 2024 10:29
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Miercuri – 16 octombrie 2024 se vor
executa  lucrări  de  conectare  la
sistemul  centralizat  a  noilor
conducte cu diametrele de 500 mm și
300 mm. Acestea sunt prevăzute în
cadrul  contractului  –  CL  34
“Reabilitare  conducte  magistrale,
tronson 3 – municipiul Constanța”,
în  valoare  de  aproximativ  38
milioane  lei,  derulat  prin
Programul  Operațional
Infrastructură Mare (POIM).
Astfel,  în  intervalul  orar  08.00  –  20.00,  se  va  sista
furnizarea  apei  în  perimetrul  delimitat  de  străzile:
Dezrobirii – Amzacea – I.L. Caragiale – Nicolae Milescu –
Dezrobirii,  cu  străzile  adiacente  și  la  punctele  termice
aferente zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează



asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.


